
 
Usnesení č.j. 69/2009/VII. z jednání

Rady města Rokytnice v Orlických horách ze dne 27.07.2009
 
Přítomno 5 členů RM + tajemník s hlasem poradním. Rada města schvaluje ověřovateli zápisu pana Mgr. Jana Morávka a Ing. Jana
Fremutha. Zapisovatelkou byla jmenována paní Jaroslava Holendová, pracovnice Městského úřadu.
 
Hlasováno o návrhu 5 pro, 0 proti, 0 zdržel
 
Jednání zahájeno: v 18,00 hodin
 
1) Předložený program rady města
Hlasováno o návrhu:   pro 5, proti 0, zdržel 0.
Rada města schvaluje: předložený návrh programu jednání.
 
2)  Koncepce Domova na Stříbrném vrchu
Rada města bere na vědomí: informaceokoncepci Domova na Stříbrném vrchu, předložené Ing. Lorencovou a Mgr. Fremuthovou s tím,
že o tomto se bude dále jednat se zástupci krajských orgánů dne 10.8.2009.
Rada města pověřuje: k jednání   starostu Petra Hudouska, Mgr.Jana Morávka, Ing.Zdeňku Horáčkovou a Ladu Vídeňskou s tím, že budou
jednat ve prospěch svých opatrovanců a občanů.
 
3) Navýšení úvazku pracovníků Pečovatelské služby
Rada města bere na vědomí:

-          požadavek vedoucí PS Mgr.Dagmar Lavrenčíkové na navýšení počtu pracovních úvazků pracovníků PS,
-          návrh starosty a tajemníka na dočasné řešení požadavku vedoucí PS  pracovníkem na VPP.

Rada města ukládá: doplnit požadavek o rozsah úvazku a mzdové náklady.
Zodpovídá : Mgr.Lavrenčíková a Ing.Horáčková             Termín: do 31.8.2009
 
4) Pečovatelská služba Vamberk – žádost o úhradu neinvestičních nákladů
Rada města neschvaluje: úhradu neinvestičních nákladů za  [skrytý údaj]  ve Vamberku v Domě s pečovatelskou službou.
Rada města ukládá: informovat žadatele o usnesení.
Zodpovídá : zapisovatelka                                                   Termín: do 15.8.2009
 
5) EKOLA České Libchavy s.r.o. – Dodatek č. 1 – Nájemní smlouva
Rada města schvaluje: uzavřít dodatek č.1 nájemní smlouvy dle předloženého návrhu.
 
6) MADOS MT s.r.o. – Smlouva o reklamě
Rada města schvaluje:  uzavřít  s MADOS MT s.r.o. Lupenice smlouvu o reklamě dle předloženého návrhu.
 
7) STRABAG a.s. – Smlouva o spolupráci při reklamě a propagační činnosti
Rada města schvaluje:  uzavřít s STRABAG a.s. Hradec Králové smlouvu o spolupráci při reklamě dle předloženého návrhu.
  
8) Návrh Bytové komise (neprodloužení NS)
Rada města schvaluje: neprodloužit nájemní smlouvu na byt   dle předloženého návrhu Bytové komise.
 
9) Informace k projektům – Revitalizace parku v Dolním Sídlišti, Expoziční prostory Muzea Pevnost Hanička
Rada města bere na vědomí: informace starosty o rozplánování finančních prostředků na předložené projekty.
 
10) AUDIS BUS s.r.o. – doprava na Haničku
Rada města schvaluje:  objednání osobní dopravy do konce srpna 2009.
 
11) Poskytnutí jednorázových dotací z fondu na podporu kultury a neziskových aktivit
Rada města schvaluje:  poskytnutí dotací z fondu na podporu kultury a neziskových aktivit na jednorázové akce ve výši:

-          21.000,- Kč – František Grulich
-            3.000,- Kč - OUTDOOR SPORT TEAM občanské sdružení Rokytnice v 0. h.
-            2.500,- Kč - Sdružení SPLAV , o.s.
-            2.500,- Kč - Sdružení SPLAV , o.s.
-            4.000,- Kč - Jiří Zářecký

 
12) Optimalizace činností města ve vztahu k DPH
Rada města bere na vědomí:  předloženou optimalizaci ekonomických činností Města vypracovanou Mgr. Charvátovou.
Rada města ukládá: doplnit uvedené návrhy řešení o konkrétní postupy a návaznosti tak, aby mohly být opětovně RM projednány a
následně předloženy ZM.
Zodpovídá: tajemník                                     Termín: do 31.8.2009
 
13) Telefónica O2 Czech Republic,a.s. - nájemní smlouva.
Rada města schvaluje:  uzavřít nájemní smlouvu s Telefónica O2 Czech Republic, a.s.  dle předloženého návrhu.
 
14) Vyhláška č. 2/2009 o zákazu požívání alkoholických nápojů na veřejném prostranství



Rada města ukládá: připravit nový návrh vymezených míst zákazu.
Zodpovídá: tajemník                         Termín: do 31.8.2009
 
15) AUKO spol. s r.o. - Smlouva o propagační činnosti
Rada města schvaluje: uzavřít smlouvu o propagační činnosti s AUKO spol. s r.o.dle předloženého návrhu.
 
16) AUDIS BUS s.r.o. – Smlouva o propagační činnosti
Rada města schvaluje: uzavřít smlouvu o propagační činnosti s AUDIS BUS s.r.o. dle předloženého návrhu
 
17) EKOLA České Libchavy s.r.o.- Smlouva o reklamě
Rada města schvaluje: uzavřít smlouvu o reklamě s EKOLA České Libchavy s.r.o dle předloženého návrhu.
 
18) Lyžařský vlek – zpráva o průběhu sezóny 2008 – 2009
Rada města bere na vědomí:  zprávu o průběhu sezóny 2008-2009 lyžařského vleku předloženou nájemcem.
Rada města schvaluje: uhradit fakturu ve výši 21.497,- Kč firmě Petr Hůlka H a J ARMATURY Záchlumí za opravu kotev.
 
19) Schorpioen a.s. – žádost o souhlas s umístěním sídla společnosti
Rada města souhlasí: s umístěním sídla společnosti v pronajatých prostorách v majetku města dle žádosti.
 
20) Žádost o nájem pozemku – Správa železniční dopravní cesty
Rada města schvaluje: jednat dále o prodeji  pozemku bez předchozího nájmu.
 
21) Vymáhání dluhu na neuhrazené kupní ceně
Rada města schvaluje: uzavřít smlouvu s  firmou Ing. Míša na vymáhání dlužné částky z pohledávky ve výši 21.256,-Kč z prodeje bytu
–  [skrytý údaj] .
 
22) Ceník ubytování v čp.4
Rada města schvaluje: ceník ubytování v čp.4 dle předloženém návrhu.
 
23) Pozemky – Selka a.s.
Rada města schvaluje:  uzavřít  se Selka a.s. dodatek nájemní smlouvy dle předloženého návrhu.
 
24) Výběr dodavatele projektové dokumentace – adaptace sýpky čp.174 na muzejní prostor
Rada města bere na vědomí: informaci starosty o průběhu příprav projektu na adaptaci bývalé sýpky č.p. 174 na muzejní prostor pro
potřeby Muzea Orlických hor.
Rada města schvaluje: komisi pro výběr dodavatele projektové dokumentace k projektu ve složení : starosta, místostarosta + člen
kontrolního výboru.
 
25) Dopravní značení – Severní ulice
Rada města schvaluje: 

-          umístění dopravních značek v Severní ulici 2x IP 11g Parkoviště (částečné stání na chodníku podélné,
-          umístění dopravních značek křižovatky u čp. 515 tak, kde bude hlavní komunikace a přednosti v jízdě tak, že hlavní bude

od Sídliště 1.máje vpravo k hlavní silnici oboustranně.
 
O usnesení hlasováno jako o celku: 5 pro, 0 proti, 0 zdržel
 
Jednání ukončeno : v 21,15 hodin
 
                                                        Petr Hudousek, starosta města
 
 
Ověřovatelé:
 
Ing.Jan Fremuth
Mgr.Jan Morávek
 
 


